
 

Art. 38 vragen GLH over huisvesting Voedselbank 

De voedselbank Haarlem en Omstreken, nu nog gevestigd in een gemeentelijk pand aan 

de Oostvest, zal binnenkort moeten verhuizen naar een andere locatie in verband met de 

herontwikkeling van de Oostvest. Daarnaast heeft de Voedselbank een transitieplan 
waardoor er voor clienten van de VB meer verse goederen beschikbaar zullen komen. 

  

In verband met deze nieuwe situatie een aantal vragen: 

1. Is de gemeente op de hoogte van de noodzaak van het vinden van een nieuwe locatie 
voor de Voedselbank Haarlem en Omstreken? 

Ja de gemeente is op de hoogte van de locatievraag van de voedselbank en is hierover ook al geruime 
tijd met de Voedselbank in gesprek. 

2. Stelt de gemeente een nieuwe locatie ter beschikking aan de voedselbank? Zo nee, 

wat is hiervan de reden? 

De gemeente heeft samen met de voedselbank onderzocht of op basis van het door hen aangeleverde 
Programma van Eisen er passende ruimte beschikbaar is of komt. Vooralsnog is dit niet het geval. 
Mocht de gemeente passende huisvesting hebben dan zal deze voor een kostprijsdekkend tarief 
kunnen worden verhuurd aan de Voedselbank.  

3. Is de gemeente op de hoogte van de voortdurende en zelfs groeiende noodzaak van 

het bestaan van de voedselbank voor de (gedeeltelijke) verstrekking van voedsel en 

noodzakelijke non-food producten aan wekelijks 250 gezinnen in armoede in de regio ? 

Ja, de gemeente is op de hoogte van de groei van de aanvragen van voedselpakketten met 15%. 

4. Is de gemeente op de hoogte van het voornemen van de Voedselbank om op een 

nieuwe locatie te werken met een ‘ supermarktopstelling’ waardoor er gedurende de hele 

week gebruik kan worden gemaakt van de voedselbank en er meer verse producten 

beschikbaar zullen komen  en dat hiermee een extra investering tav onder andere 
koelinstallaties en supermarktinrichting gemoeid is? 

Ja hiervan is de gemeente op de hoogte, het Programma van Eisen van de Voedselbank gaat uit van 
dit voornemen. De gemeente heeft een bijdrage geleverd aan de koelinstallatie a € 5000,00 en een 
eenmalige dotatie van € 10.000,00.   

5. Is de gemeente met ons van mening dat deze supermarktopstelling met de nadruk op 

verse producten bijdraagt aan het streven van de gemeente om Haarlemmers zo gezond 

mogelijk te laten eten en daarmee te werken aan het voorkomen van 
gezondheidsklachten zoals beschreven in de nota ‘Gezondheid in Haarlem’ ? 

NB (Uit deze nota : Door de gezondheid en leefstijl van laag opgeleide inwoners te 

verbeteren beoogt Kennemerland de gezondheidsverschillen tussen laag-en 
hoogopgeleide inwoners in haar regio terug te dringen)  



Ja, het vergroten van het aanbod van verse (gezonde) producten kan bijdragen aan een gezondere 
leefstijl. Onze ervaring met projecten als de gezonde schoolkantine en de gezonde sportkantine is dat 
het op de voorgrond zetten van het gezondere aanbod goede resultaten oplevert. 

6. Is de gemeente met ons van mening dat het voortbestaan van de Voedselbank in de 

nieuwe vorm zoals hierboven beschreven een gezamenlijke verantwoordelijkheid is van 
de gemeenten die er gebruik van maken, te  weten - Haarlem, Heemstede en Zandvoort? 

De gemeente is van mening dat het een verantwoordelijkheid is van de Voedselbank om te zorgen dat 
de distributie regionaal goed geregeld is. De Voedselbank is in overleg met omliggende gemeentes 
hierover. 

7. Is de gemeente in gesprek met de voedselbank en de gemeenten Heemstede en 

Zandvoort teneinde een oplossing te zoeken voor het huisvestingsprobleem van de 

Voedselbank en de daarmee gepaard gaande structurele kosten alsmede de incidentele 
investeringskosten?  

De gemeente is in gesprek met de Voedselbank over de huisvestingsvraag. De gemeente realiseert 
zich dat de voedselbank een belangrijke rol speelt voor mensen met een minimum inkomen en wil 
meedenken over een oplossing voor de huisvesting.  

De gemeente overlegt over de mogelijkheid van het gebruiken van de voormalige fietznfabriek voor 
een kostprijsdekkend tarief. Overleg van gemeente Haarlem met andere gemeenten over de 
huisvestingsvraag vindt niet plaats.  

Zo nee, Waarom niet? 

De Voedselbank zoekt een locatie in Haarlem  en hierover is Haarlem met de voedselbank in gesprek. 
Eventuele dependances in andere gemeenten kunnen door de Voedselbank met betreffende 
gemeenten overeengekomen worden.  

In afwachting van uw antwoord verblijf ik, 

Ziggy Klazes (Namens Fractie GroenLinks) 
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